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 تقدیر مدیرکل کمیته امداد امام خمینی) ره(
 استان گلستان از مدیرعامل شرکت گاز

  عیسی بابایی، مدیرکل کمیته امداد امام خمینی) ره( استان گلستان باحضور 
در دفتر علی طالبی،مدیرعامل شــرکت گاز استان،ضمن دیدار با ایشان، از 
خدمات ارزنده این شرکت  در راستای رفع مشکلات گازرسانی ،لوله کشی و 

انشعابات منازل مددجویی تحت حمایت کمیته امداد تقدیر نمود. 
به گزارش روابط عمومی علی طالبی میرعامل شرکت گاز استان گلستان با تقدیر از حضور 
مدیرکل کمیته امداد و همراهان و اهداء لوح سپاس در خصوص این دیدار گفت:حسب تفاهم 
نامه منعقده بین شرکت گاز و کمیته امداد امام خمینی)ره(  بر مبنای مصوبات سفر 1400 ریاست 
محترم جمهوری به استان و همچنین قانون بودجه سال 1402 ،  طرح هزینه گازکشی منازل 
مدد جویان تحت پوشش  توسط  شرکت گاز استان پرداخت شد.وی افزود:با توجه به  اقدامات 
صورت پذیرفته  توسط کمیته امداد ، در همین رابطه تاکنون  تعداد 929 مددجو ازطرح  هزینه 
 گازکشی منازل مدد جویان تحت پوشش بهره مند شدند  که  در این راستا نطر به حسن همکاری 
فی مابین و خدمات شــرکت گاز استان ،مدیرکل کمیته امداد  با حضور در این شرکت لوحی 

تقدیری را به شرکت گاز اهداء نموده و از خدمات صورت گرفته شده قدردانی نمود.

 طرح«پایش، کنترل و نظارت بر جایگاههای 
عرضه سوخت« در منطقه گلستان در حال اجراست

مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان از آغاز طرح«پایش، 
کنترل و نظارت بر جایگاههای عرضه سوخت« در استان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان، سید محمد 
حســینی در این خصوص گفت: باتوجه به آغاز ماه مبارک رمضان در روزهای پایانی سال و 
نزدیک شدن به نوروز 1403 و به منظور ارائه خدمات مطلوب به مردم شریف استان  و مسافرین 
و زائرین معزز حضرت ثامن الاحجج)ع( طرح« پایش، کنترل و نظارت بر جایگاههای عرضه 
سوخت« از 13 اسفند ماه جاری شروع و تا 15 فروردین 1403 ادامه داشته و همه روزه طبق 
برنامه نظارتها بر جایگاهها و عاملین توزیع گاز مایع انجام می شــود.وی افزود: این طرح در 
4ناحیه )گرگان، کردکوی، گنبدکاووس، مینودشت( و 14 شهرستان استان با همکاری واحدهای 
بازرسی، مهندسی، ایمنی، کنترل کیفیت، روابط عمومی بصورت شبانه روز در حال اجراست.

مدیر شرکت ملی پخش فرآودره های نفتی منطقه گلستان ضمن درخواست همکاری از تمامی 
کارکنان و متصدیان جایگاه ها و مجاری عرضه با کارشناسان و بازرسان این منطقه در اجرای 
طرح » پایش، کنترل و نظارت بر جایگاههای عرضه ســوخت » از زحمات تلاش و اهتمام 
شبانه روزی و بدون وقفه آنان در طول سال تقدیر و تشکر نمود و از مسافرین عزیز و زائرین 
محترم امام رضا)ع( خواست هرگونه نقطه نظر، انتقاد و پیشنهاد خود را از طریق تماس با مرکز 
رسیدگی و پاسخگویی به شکایات  09627  و یا شماره های 01732420553)روابط عمومی( 
و 17324203620)بازرسی( مطرح نمایند.سید محمد حسینی از هموطنان گرامی و مسافرین 
محترم خواست که به منظور توزیع عادلانه سوخت و مدیریت مصرف حتما جهت سوختگیری از 
کارت سوخت شخصی خود استفاده نمایند و در صورت اتمام سهمیه و یا ندااشتن کارت سوخت 
میتوانند از کارت سوخت اضطراری موجود در مجاری عرضه طبق دستورالعملهای جاری شرکت 
استفاده کنند.گفتنی است 80 باب جایگاه عرضه فرآورده مایع و 60 باب جایگاه عرضه سی ان 

جی در استان گلستان در حال سوخترسانی به هموطنان عزیز می باشند.

 نشست همکاران جوان شرکت آب منطقه ای گلستان 
با مدیرعامل برگزار شد

نشست همکاران جوان شرکت با مدیرعامل محترم به مناسبت هفته جوان برگزار 
شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای گلستان، کریمی راد، مشاور مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای گلستان در امور جوانان، در این باره گفت: در این نشست ضمن ارائه اقدامات انجام شده 
مرتبط با همکاران جوان شرکت، روند اجرای قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت مورد بررسی قرار 
گرفت و همکاران جوان به بیان نظرات و پیشنهادات خود پرداختند. دکتر حیدریان مدیرعامل شرکت نیز 
، ضمن تبریک اعیاد شعبانیه و هفته جوان، ضمن برشمردن ویژگی های جوانی، بر استفاده حداکثری 

از پتانسیل همکاران جوان و حل مشکلات مربوطه در راستای نیل به این هدف تاکید نمودند.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری 
اصفهان در آیین آغاز کاشت ۱۱۰هزار درخت جدید 
در عرصه های شهری و کلنگ زنی پارک مشاهیر 
گفت: در طرح تفصیلی شهر اصفهان زمین هایی با 
کاربری فضای سبز تعریف شده که امسال با شعار 
»جای خالی را با درخت پر کنید« تصمیم گرفته شد 
در جاهایی که آب و  زمین مناســب موجود است، 

درختان جدید کاشته شود.
به گزارش خبرنگارما؛ مجید عرفان منش در این برنامه اظهار 
کرد: ما مدیران شهری وظیفه داریم حال خوب و زیست مناسب 
در شهر را به مردم هدیه بدهیم و کاشت درخت در شهر با این 

رویکرد صورت می گیرد.
او ادامه داد: با توجه به آلودگی هوای اصفهان، ما وظیفه خود 
می دانیم فضای مناسبتری را برای زیست شهروندان فراهم کنیم 
و یکی از راهکارهای جهانی در این خصوص ایجاد فضای سبز 

است.
عرفان منش افزود: در حال حاضر چند عرصه بزرگ فضای 

سبز از جمله باغ مشاهیر، پارک سودان و پارک پرتو در آستانه 
کلنگ زنی است و در سال آینده شاهد اجرای این پروژه ها خواهیم 

بود.

 برقراری جریان پایدار زاینده رود؛ 
مطالبه اعضای شورا از مدیران استانی

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان نیز در این رویداد گفت: 

حدود 6هزار هکتار فضای سبز در شهر اصفهان وجود دارد که 
برای آبیاری نیازمند 60 میلیون متر مکعب آب است اما در حال 

حاضر با کمتر از نصف این مقدار آبیاری صورت می گیرد.
محمد نورصالحی افزود: فضای ســبز اصفهــان با توجه به 
بحران آب شرایط سختی را می گذراند و تقاضای اعضای شورا 
و مدیریت شهری از مدیران استان این است که همه تلاش خود 

را برای برقراری جریان پایدار  آب زاینده رود به کار بگیرند.
دانشیار گروه علمی باغبانی دانشگاه صنعتی اصفهان نیز با اشاره 
به اینکه ما باید به فضای سبز به عنوان یک پدافند غیرعامل نگاه 
کنیم، توضیح داد: چرا که این فضای سبز به کاهش آسیب پذیری 
در شرایط بحران کمک می کند و با توجه به بحرانی بودن شرایط 
آلاینده ها در این شهر، کمبود آب و تغییر اقلیم نیازمند حفاظت و  

توسعه فضای سبز در اصفهان هستیم.
علی نیکبخت افزود: ارزش خدماتی که فضای سبز اصفهان به 
شهر و شهروندان اصفهانی ارائه می دهد معادل 22هزار میلیارد 

تومان تخمین زده شده است.
 او اضافه کرد: اگرچه ما در سرانه فضای سبز جزو بهترین ها در 

سطح کشور هستیم اما با توجه به وضعیت اکولوژیکی اصفهان 
باید تلاش کنیم این ســرانه را از 25 متر مربع به 50 متر مربع 
برسانیم و در کنار آن پیگیر کاهش آلودگی صنایع و احیای آب 

در بستر زاینده رود باشیم.
 آغاز احداث باغ مشاهیر به وسعت ۲۲هکتار 

در اصفهان
مشاور پروژه باغ مشاهیر نیز با بیان اینکه در پهنه 300 هکتاری 
گل نرگس در جنوب اصفهان، 22هکتار به فضای سبز تخصیص 
یافته، بیان کرد: در دوره جدید مدیریت شهری ارزش افزوده ای 
به این عرصه اضافه شــد تا در قالب پروژه باغ مشاهیر معرفی 
مشــاهیر اصفهان، برگزاری رویدادهای ملی و غیره را در آن 
شاهد باشیم.احسان بدخشــیان ادامه داد: 60 نفر از مشاهیر و  
مفاخر اصفهان برای معرفی در این باغ در نظر گرفته شــده اند 
و در معماری آن از 4 دوره پایتختی اصفهان هم الهام گرفته ایم.

او افزود: از جمله ویژگی های این باغ می توان به قرارگیری درب 
ورودی در یک خیابان 45متری، احداث مســجد و موزه در باغ 

و احداث بزرگترین سالن آمفی تئاتر اصفهان در آن اشاره کرد.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان مطرح کرد:

بهبود زیست در اصفهان با شعار »جای خالی را با درخت پر کنید«

مدیر  مســلمی:   - آذربایجان شــرقی 
مهندسی و اجرای طرح های شرکت گاز 
پروژه  آذربایجان شــرقی گفت:  استان 
صنعتی  محور  ایستگاه  ظرفیت  افزایش 
بناب از 5۰ هزار به ۱۲۰ هزار مترمکعب در 

ساعت به بهره برداری رسید.
حسن قاســمی مقدم در توضیح این پروژه مهم 
گازرسانی افزود: ایستگاه گازرسانی شهرک صنعتی 
بناب، توزیع گاز 2 شــهر، 28 روســتا، 97 مشترک 
عمده و 62 هزار و 500 مشترک جزء را تحت پوشش 
قرار داده که با افزایش ظرفیت این ایســتگاه علاوه 

بر تقویت و بالانس شبکه توزیع گاز مصرف کنندگان قبلی، زمینه جذب مشترکین عمده صنعتی جدید علی 
الخصوص صنایع فولادی و متقاضیان آتی را فراهم خواهد ساخت.وی با اشاره به اهمیت گازرسانی به بخش 
صنعتی اظهار داشت: تأمین گاز واحدهای تولیدی و صنعتی با ایجاد ارزش افزوده منجر به رونق اقتصادی و ارتقای 
چرخه تأمین و توسعه پایدار در استان شده و با کاهش مصرف سایر سوخت های میان تقطیر نقش بسیار مهمی در 
حفظ محیط زیست نیز ایفا خواهد کرد.قاسمی مقدم تصریح کرد: این پروژه مهم با اعتباری بالغ بر 237 میلیارد ریال 
اجرا و راه اندازی شده است.مدیر مهندسی و اجرای طرح های شرکت گاز آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: امسال 

با اجرای 54 کیلومتر شبکه توزیع و تغذیه گاز، 153 مشترک صنعتی تحت پوشش گاز طبیعی قرار گرفته است.

 ظرفیت گازرسانی 
در شهرک صنعتی بناب افزایش یافت

مدیر مهندسی و اجرای طرح های شرکت گاز آذربایجان شرقی:

در نخستین کنگره ملی اقتصاد دانش بنیان 
و توســعه کارآفرینی از دکتر محسن 
قدیری مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش 

اصفهان تقدیر بعمل آمد.
نخستین کنگره ملی اقتصاد دانش بنیان و توسعه 
کار آفرینی با حضور مدیران و مسئولان از نهادها 
و دســتگاه های مختلــف، وزارتخانه ها، مجلس 
شورای اسلامی، شرکت های دانش بنیان، فعالان 
اقتصادی و اساتید دانشگاه در مرکز همایش های 

بین المللی صدا و سیما برگزار شد.
مجید نادری نژاد ،دراین کنگره با معرفی حوزه های 

دانش بنیان درهلدینگ پتروپالایش اصفهان؛ احداث پردیس فناوری نفت و انرژی نصف جهان را راهبردی 
برای توسعه و حمایت از شرکت های دانش بنیان در صنعت نفت و انرژی عنوان کرد.

وی افزود: صنایع بزرگ، با توجه به تحریم های ظالمانه، برای بر طرف کردن نیازهای خود به استفاده از 
ظرفیت شرکت های دانش بنیان روی آورده اند، و ما در شرکت مشعل پویا سعی کردیم با ایجاد بستری برای 

استقرار این شرکت ها بتوانیم، این اهداف را به سرانجام برسانیم.
وی خطاب به مسئولان حاضر درهمایش گفت: در رابطه با شرکت های دانش بنیان بیشتر فکر کنید و 

نیازهای خود را از این طریق بر طرف نمایید و از حمایت آنان بیشتر تلاش کنید.

رتبه برترهلدینگ پتروپالایش اصفهان 
درنخستین کنگره ملی اقتصاد دانش بنیان 

و توسعه کارآفرینی
آذربایجان شــرقی – مســلمی : وحید 
کاظم زاده مشاور رئیس سازمان، سخنگو 
و مدیــر روابط عمومی ســازمان جهاد 
کشاورزی استان آذربایجان شرقی طی 
برگزاری انتخابات در مرکز روابط عمومی 
و اطلاع رسانی وزارت جهادکشاورزی به 
عنوان رئیس منطقه ۳ روابط عمومی های 

کشور برگزیده شد. 
در حاشیه گردهمایی سراســری مدیران روابط 
عمومی وزارت جهادکشــاورزی در سالن توسعه 
در تهران، مهندس وحید کاظم زاده مشاور رئیس 

سازمان، سخنگو و مدیر روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی به مدت یکسال و با 
اکثریت آرای اعضا به عنوان رییس منطقه 3 مدیران روابط عمومی استانهای وزارت جهادکشاورزی و عضو 

کمیته روسای مناطق انتخاب و معرفی شد.
شایان ذکر است در این جلسه مهدی صادق پور مدیر روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان گیلان 

نیز به عنوان دبیر منطقه 3 مدیران روابط عمومی استان های وزارت جهادکشاورزی انتخاب گردید.
لازم به ذکر است مدیران روابط عمومی سازمان جهادکشاورزی استان های آذربایجان شرقی، آذربایجان 

غربی، اردبیل، کردستان، زنجان و گیلان اعضای منطقه 3 را تشکیل داده اند.

کاظم زاده رئیس منطقه 3 روابط عمومی های 
جهادکشاورزی کشور شد

به مدت یکسال و با اکثریت آرای اعضا؛

کاشت ۹۸۰ اصله نهال در راهدارخانه های آذربایجان شرقی به  مناسبت روز درختکاری 
معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی خبر داد؛

آذربایجان شرقی – مسلمی : معاون راهداری 
اداره کل راهــداری و حمــل و نقل جاده ای 

آذربایجان شــرقی از کاشــت ۹۸۰ اصله 
درخت در ۷۰ راهدارخانه استان  خبر داد.

غلامرضا رسول زاده، با اعلام این خبر اظهار کرد: به 
مناسبت 15 اسفند روز درختکاری و گرامیداشت هفت 
 راهدار جان باخته راه خدمت آذربایجان شــرقی، در

 70 راهدارخانه استان درخت کاشته شد.
وی با اشاره به اینکه این درخت ها یادبود جان باخته 
های راه خدمت استان هستند، تصریح کرد: در هر 
کدام از راهدارخانه های استان 14 اصله نهال کاشته 

شد.
معاون راهــداری اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای آذربایجان شرقی کاشت نهال های مثمر را 
اولویت راهداران دانست و گفت: با به ثمر نشستن این 
نهال ها، راهداران استان در گوشه گوشه آذربایجان  
شرقی از ثمره و سایه این درخت ها بهره مند خواهند 

شد.
وی افــزود: اگر هر کــدام از ما یــک درخت در 

محیط کار یا زندگی مان بکاریم، شادابی و طراوت 
و سرزندگی در محیط افزایش یافته و نتیجه مثبت آن 

به زندگی خودمان برمی گردد.
 عملکرد خیرین راه و ترابری

 در آذربایجان شرقی 
بهسازی، ســاخت و اهدای زمین رایگان از محل 
خودیاری اهالی، بنیاد علوی، ســتاد اجرایی فرمان 
حضرت امام)ره( و مشــارکت خیرین اســتان های 

آذربایجان شرقی و زنجان انجام شده است.
جلسه معاونت ساخت و نگهداری راه های فرعی و 
روستایی با انجمن خیرین راه و ترابری با هدف تقدیر 
و تجلیل از خیرین اســتان های آذربایجان شرقی و 

زنجان برگزار شد.
در این جلسه مدیرکل و مسؤلان ادارات کل حاضر 
به تشریح اقدامات انجام شده توسط خیرین در جهت 

احداث و بهسازی راه های فرعی و روستایی استان 
پرداختند.

معاون توســعه مدیریت و منابع استان آذربایجان 
شرقی در این جلسه ضمن ارائه گزارشی بیان داشت: 
احداث و بهسازی راه های روستایی استان آذربایجان 
شرقی از محل خودیاری اهالی، بنیاد علوی، معدن 
مس سونگون، معدن طلای مزرعه شادی و معدن 
طلای اندرکار در مجموع به ارزش 48 میلیارد تومان 

انجام گرفته است.
ارســلان شــکری، هزینه کل اجرای پروژه های 
راه های روستایی و فرعی استان را 257 میلیارد تومان 
اعلام کرد که 48 میلیارد تومان آن توســط خیرین 

استان آذربایجان شرقی انجام شده است.
شکری، همچنین با اشاره به پروژه احداث پل سه 
دهانه 8 متری رودخانه زیلبیر ابرنجان و پروژه تعریض 

و بهسازی باند شمالی اتوبان شهید کسایی تبریز که 
با مشارکت اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای، 
شهرداری کلان شهر تبریز و شرکت توزیع برق تبریز 
انجام شده است، بیان داشت: افزایش ایمنی، افزایش 
ظرفیت ترافیکی و کنترل ورودی ها و خروجی ها از 

اهداف اجرای این طرح بوده است.
لازم به ذکر است در این نشست با اهدای لوح تقدیر 
از خیّرین ادارات کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای 

استان های آذربایجان شرقی و زنجان تقدیر شد.

ضربه مهلک دولت به صنعت فرش 
 تجار دیگر تمایلی به صادرات ندارند

عظیم زاده گفت: برخی در پی داشتن اطلاعات نادرست 
درباره فرش ایران می گویند که این فرش در رده چندم 
جهان قرار دارد اما به طور قاطع این ادعا را تکذیب می 
کنیم. فرش ایران در رده اول جهانی بوده، است و خواهد 

بود.
از ســال 1370 به بعد، شــرکت ها و تجار فرش در بازار جهانی به 
طرح های مــدرن روی آوردند. این وضعیت منجر به خارج شــدن 
فرش های ایرانی، که بیشــتر از طریق بافت عشــایری و روستایی 
با طرح های ســنتی بودند، از چرخه سلیقه بازار جهانی شد. به طور 
همزمان، 80 درصد بافندگان ایرانی نتوانستند خود را با سلیقه جهانی 
هماهنگ کنند و بافت خود را با طرح های سنتی ادامه دهند. همچنین، 
20 درصد بافندگانی که به تولید طرح های مدرن روی آورده بودند، به 

دلیل موانع قانونی نتوانستند وارد بازار جهانی شوند..
از طرفی فرش های ایرانی و نفیس که در ترکیه مرمت شــده اند، 
با قیمتی کمتر از فرش های تولید شــده در ایران در بازار جهانی به 
فروش می رسند. این موضوع باعث کاهش قابل توجهی در استقبال 
بازار جهانی از خرید مستقیم از ایران شده است.در همین راستا و درباره 
وضعیت صادرات فرش ایرانی گسترش نیوز در گفتگو با احد عظیم زاده 
رئیس اتحادیه فرش فروشان تبریز و رئیس کمیسیون فرش صنایع 
دستی و گردشگری اتاق تبریز و رئیس کمیسیون گردشگری اتاق 
ایران به بررسی عوامل موثر بر صنعت فرش به گفتگو نشسته است 

که در ادامه می خوانیم.
فرش ایرانی تا ابد در جهان رتبه یک را دارد

احد عظیم زاده رئیس اتحادیه فرش فروشان تبریز گفت: برخی در پی 
داشتن اطلاعات نادرست درباره فرش ایران می گویند که این فرش در 
رده چندم جهان قرار دارد اما به طور قاطع این ادعا را تکذیب می کنیم. 
فرش ایران در رده اول جهانی بوده، است و خواهد بود. تمام موزه های 
جهانی را که بازدید کنید با فرش های ایرانی روبرو می شوید و قدمت 

این فرش ها از 100 سال تا 500 سال است.
وی افزود: فرش شــیخ زاده اردبیلــی در موزه ویکتریا آلبرت لندن 
قدمت 488 ساله دارد. فقط فرش هندی، پاکستانی و چینی در جهان 
معروفیت دارد اما بین تمام کشــورها ایران حرف اول را می زند. اما 
متاسفانه بازار جهانی فرش از دســت رفته است و باعث و بانی آن 

هم دولت است. دولت 15 سال است که ورود فرش ایرانی را ممنوع 
کرده است.

نفش ممنوعیت واردات فرش به کشور
رئیس کمیســیون فرش صنایع دستی و گردشــگری اتاق تبریز 
خاطرنشان کرد: فرش ایرانی باید وارد ایران شده و تعمیر و شستشو 
شود و دوباره به آن کشور برگردد. با این اتفاق ها آن کشورهای بازار 
هــدف دیگر آن طرح فرش ایرانی را نمی خرند. با این کار هم برای 
قالیشویی ها کار ایجاد می شود و هم برای تاجران فرش سود در پی 
خواهد داشت. بنابراین دولت باید این تصمیم را تغییر دهد و ورود فرش 

ایرانی به کشور را رفع ممنوعیت کند.
عظیم زاده ادامه داد: از طرفی دولت به فرش بها نمی دهد. ســالی 
یک بار وزیر یا معاون وزیر برای افتتاح نمایشگاه فرش می آیند و قبل 
از آن رئیــس جمهور می آمد. صنعت فرش که 2 میلیون و 57 هزار 
نفر بافنده فرش دارد که اگر این افراد را با خانواده هایشان در نظر می 
گیریم چیزی حدود 9 میلیون نفر می شوند و این جمعیت یک دهم 
 کشور است و دولت باید به این حجم از جمعیت کشور بها دهد. دولت

 اندازه ای که در صنعت خودروسازی سرمایه گذاری دارد در صنعت 
فرش فعالیتی ندارد. فرش ایران شناسنامه دوم کشور است و کشور ما را 
با فرش می شناسند. دولت بها به این صنعت نمی دهد و هیچ امکاناتی 

دراختیار این صنعت نمی دهد.
مدیریت مرکز ملی فرش با مدیران غیرمتخصص

وی اظهار داشت:  مرکز ملی فرش با مدیرانی فعالیت می کند که 
هیچکدام از آن ها تخصص فرشی ندارند. رئیس مرکز ملی فرش باید 

از خانواده فرش باشد. کسی باید باشد که حداقل 20 سال سابقه فعالیت 
در فرش را داشته باشد. این مدیران فرش را نمی شناسند و برایشان 
قابل تشخیص نیســت. اگر برای مدیر مرکز ملی فرش 100فرش 
بیاوریم مطمئنا قادر نخواهد بود حتی 10 تا از این فرش ها را درست 
تشخیص دهد. کسی که حرفه و شغلش مرتبط با فرش نیست، طبیعتا 
نمــی تواند در حوزه فرش موفق عمل کند. فرض کنید شــخصی 
معماری تحصیل کرده اســت و به او بگویند عمل قلب انجام دهد، 
مشخص است که در توانایی های آن فرد این درخواست نمی گنجد. 
هر کسی باید در راستای تحصیلات و تخصص خود وارد حوزه های 

کاری شود وگرنه در زمینه فعالیت در آن حوزه ها موفق نخواهد بود.
شناسایی بازارهای جهانی برای رشد صنعت فرش

رئیس کمیسیون گردشگری اتاق ایران تاکید کرد: در مورد صنعت 
فرش باید ببینیم تقاضای بازارهای جهانی چیست و دولت در این زمینه 
برنامه ریزی های لازم را انجام دهد. بنده این ادعا را دارم که در دنیا 
هیچ احد الناســی موجودی فرش های ایرانی را ندارد. فعالان حوزه 
فرش اکثرا به این کار علاقمند هستند و اکثرا تمایلی به خروج سرمایه 
خود به خارج از کشور نیستند. از دولتمندان گلایه دوستانه داریم و آن 
این است که برای این صنعت وقت بگذارند و دوباره وارد میدان کنند تا 

این صنعت به روزهای اوج خود بازگردد. 
عظیم زاده در پایان به گفت: صادرات فرش ایران به طور چشمگیری 
کاهش پیدا کرده است. به عنوان مثل بنده که در 15 سال به صورت 
متوالی صادرکننده نمونه فرش ایران بودم، با این وضعیتی که وجود 
دارد، تمایلی به صادرات ندارم. دولت به صادرکنندگان می گوید بیاید 
دلار به فرض 60 هزار تومانی خود را به فروش برسانید و با آن فرش 
بخر و بعد فرش ها را در یک سال به فروش برسان که حتی احتمال 
فــروش یک پنجم آن نیز وجود نــدارد. در ادامه نیز بعد ا ز 9 ماه ارز 
حاصل از صــادرات را برگردان و به قیمت نیما یعنی 42 تا 43 هزار 
تومان به دولت ارائه دهند. هیچ منطقی در این خواسته دولت وجود 
ندارد به این دلیل که چرا صادرکننده باید فرش را با دلار آزاد بخرد ولی 
بعد از یک سال زحمت با دلار نیما به دولت برگرداند؟ تعهد ارزی را 
برای فرش باید حذف کنند به این دلیل که تعهد ارزی مانع صادرات 
فرش شده است و با ریزش چشمگیر بافنده های فرش روبرو خواهیم 

بود.
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